
Ивона Јевтић: Наплата улаза на Калемегдан је само идеја, никаква одлука није донета
уторак, 19 септембар 2017 18:49

Градска секретарка за културу Ивона Јевтић саопштила је да никаква одлука о наплати
улаза на део Београдске тврђаве није донета, већ је само изнета као идеја. Таква
одлука, према њеним речима, неће зависити од предузећа које се стара о Тврђави или
било чијих афинитета.

  

  

Градска секретарка је поводом, како је оценила, "непотпуно и бомбастично пренетих
информација у медијима" о могућем наплаћивању улаза у делу Калемегданске тврђаве,
саопштила да се било какве одлуке у вези са Тврђавом никако неће доносити без
консензуса свих релевантних институција, како на државном тако и на градском нивоу.

  

“Стога је нешто што је било на разини разговора и идеје, у медијима пренето као одлука.
То је недопустиво. Напросто је било речи о томе да је у свету то честа пракса, али
одлука о томе неће зависити од предузећа које се о тврђави стара нити од било чијих
афинитета”, навела је Јевтић.
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Додала је и да је Тврђава као заштитни знак Београда, “оно по чему смо у европским и
светским размерама познати, остаје део градске баштине на добробит свих грађана и
посетилаца нашег главног града”.

  

(Н1)

  

Видети још: Б92: Улаз на Калемегдан би ускоро могао да се наплаћује

  

 2 / 2

http://www.nspm.rs/hronika/b92-ulaz-na-kalemegdan-bi-uskoro-mogao-da-se-naplacuje.html

